

<<新编英语泛读教程>>

图书基本信息

书名：<<新编英语泛读教程>>

13位ISBN编号：9787561220498

10位ISBN编号：7561220499

出版时间：2006-3

出版时间：西北工业大学出版社

作者：余宝珠

页数：221

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## <<新编英语泛读教程>>

### 内容概要

《新编英语泛读教程》是高等学校英语专业的系列泛读教材，旨在有效提高学生的英语阅读技能。本册教程以提高阅读速度，阅读理解能力及扩大词汇量为主要目的，全书共16个单元，每单元包含3篇文章，前每篇文章有词汇、注释及练习。

书后附有生词表、词组表、练习答案及英文名著片段欣赏。

本教程可供高等学校英语专业学生作为泛读教材，尤其适合高职高专院校学生使用，对自学者提高英语阅读能力也有大裨益。

书籍目录

Unit 1 Text A Etiquette Today Text B Hollywood Text C Learn Proper British Behaviours  
Unit 2 Text A The Youngest Painter in the World Text B Honolulu Text C (1)Wives (2)The Restaurant Was Full of Diners Now  
Unit 3 Text A Reading Skills :Get Rid of Bad Reading Habits Text B Robinson Crusoe Text C (1)Daniel Defoe (2)He Got the Job  
Unit 4 Text A Making Adjustments Text B The United Nations Text C The Titanic Is Sinking Again  
Unit 5 Text A Parties Text B An Empire Founded on a Mouse-Disneyland and Disney World Text C (1)The Value of Time  
Unit 6 Text A Elizabeth Text B The Statue of Liberty Text C (1)A Broken Finger (2)Not Necessary of Answer  
Unit 7 Text A The Colonel:A Modern Success Story Text B Noise Pollution Text C (1)The Day That Changed My Life (2)How We Had All Met  
Unit 8 Text A Reading Skills :Skimming Text B Bill Gates'11 Rules Text C An E-mail  
Unit 9 Text A A Story of Blue Beads Text B Reading with Comprehension Text C Christmas  
Unit 10 Text A The Modern Wonder of Electronics Text B Bronte Sisters and Their Brother Text C Charlotte Bronte:Authoress of Jane Eyre  
Unit 11  
Unit 12  
Unit 13  
Unit 14  
Unit 15  
Unit 16  
Appendixes

<<新编英语泛读教程>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>